
Zápisnica z XVIII. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Podolínci, 
 konaného dňa 26. septembra 2024 

o 16:00 hod. 

K bodu č. 1 Otvorenie zasadnutia 

Pán primátor otvoril zasadnutie MsZ a skonštatoval, že MsZ je uznášania schopné. 
Neprítomní poslanci: Radoslav Borovský 
 
 
K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia MsZ 

1. Otvorenie zasadnutia 
2. Schválenie programu MsZ 
3. Určenie overovateľov zápisnice 
4. Návrh VZN Mesta Podolínec č. 6/2024 o posudkovej činnosti, poskytovaní opatrovateľskej služby, spôsobe    
     určenia úhrady a výške úhrady za opatrovateľskú službu z rozpočtu mesta Podolínec 
5. Určenie rozsahu zmien rozpočtu, ktoré schvaľuje a vykonáva primátor mesta 
6. Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky – „Podpora zvyšovania   
    kapacít materských škôl“ 
7. Majetkoprávne záležitosti 
8. Rôzne 
9. Diskusia 
10. Záver 
 
Hlasovanie za schválenie programu 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 3 Určenie overovateľov zápisnice 
 
Overovatelia zápisnice –  Marta Zifcsaková, Anna Piatniková 
 
 
K bodu č. 4 Návrh VZN Mesta Podolínec č. 6/2024 o posudkovej činnosti, poskytovaní opatrovateľskej  
                             služby, spôsobe určenia úhrady a výške úhrady za opatrovateľskú službu z rozpočtu mesta   
                             Podolínec 
 
p. primátor predniesol návrh VZN Mesta Podolínec č. 6/2024 podľa priloženého materiálu. 
p. Antoni – myslím si, že je to najlepšia možnosť.  
p. Simoniková – keďže sa klientom zmenil poskytovateľ, prestal niekto využívať tieto služby? 
p. primátor – nie. 
p. Simoniková – aký je rozdiel v poplatku? 
p. primátor – charita má vyššiu sumu. Opatrovateľky, ktoré zamestnávalo mesto plynulo prešli pod charitu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 289/2024 
Za: 10  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
Príchod p. Borovského. 
 
 
 
 



K bodu č. 5 Určenie rozsahu zmien rozpočtu, ktoré schvaľuje a vykonáva primátor mesta 
 
p. primátor predniesol určenie rozsahu zmien rozpočtu podľa priloženého materiálu. 
Hlasovanie za uznesenie č. 290/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 6 Informácia o výsledku kontroly Najvyššieho kontrolného úradu Slovenskej republiky – „Podpora    
                             zvyšovania kapacít materských škôl“ 
 
p. primátor predniesol informáciu o výsledku kontroly NKÚ SR podľa priloženého materiálu.  
p. Simoniková – zakúpili sme k detskému WC držadlo, ktoré je to prenosné a výškovo nastaviteľné. Bola to 
požiadavka pre imobilných žiakov. 
Hlasovanie za uznesenie č. 291/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 
K bodu č. 7 Majetkoprávne záležitosti 
 
 p. primátor vyhlásil pozemok KN-C 7254 ako trvalý prebytočný majetok mesta podľa priloženého 
materiálu. 
p. Antoni – mal som rovnaký návrh ako prijali členovia komisie, predávať podľa znaleckého posudku, ale 
keď sme riešili s obcou Toporec zmenu katastrálnych území, tak pozemok mesto nadobudlo bezodplatne 
pri pozemkových úpravách štátu. Keď prebiehala zmena katastrov dokonca nám dal Okresný úrad súhlas 
nato, že môže dôjsť k oddeleniu pozemku a presunutie do katastra. Trvalý prebytočný majetok môžeme 
schváliť, ale čo sa týka ceny prevodu, odporúčal by som to overiť na Okresnom úrade - pozemkovom 
lesnom odbore, aby sme si nenarobili problémy s tým, že ako sme sa k tomu majetku dostali. 
p. primátor – myslím si, žeby mal byť spracovaný znalecký posudok a následne by malo prebehnúť zníženie 
ceny podľa zásad. 
p. Antoni – áno, znalecký posudok by mal byť, pretože predávame nehnuteľný majetok, na ktorý nevieme 
určiť iným spôsobom cenu.  
Hlasovanie za uznesenie č. 292/2024 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 p. primátor vyhlásil ČOV ako dočasný prebytočný majetok mesta podľa priloženého materiálu. 
p. Zima – návrh, ktorý je predložený znamená, že my sa toho majetku zbavovať nejdeme. Hovorí o tom, že 
to nechceme predať, ale chceme, aby sa vzťahy medzi mestom ako vlastníkom ČOV a PVPS usporiadali. Ak 
stanovíme ekonomickú výšku nájomného, ktorá by znamenala aj krytie odpisov, vytvárala by sa rezerva pre 
prípadné údržbárske práce. Súhlasím, že zmluva, ktorou je zabezpečený výkon správy je pre nás totálne 
nevýhodná. Zahlasujem za to, že majetok je dočasne prebytočný, ale navrhujem ísť cestou ekonomického 
prenájmu. 
p. Antoni – mám za sebou komplexnú rekonštrukciu a intenzifikáciu ČOV, kde bola alternatíva prevádzkovať 
si to samy, alebo PVPS. Rozhodli sme sa, že sme nešli alternatívou samostatného prevádzkovania 
a neodporúčal by som to ani tu. Skôr to vidím ako cestu predaja. 
p. Zima – navrhujem stiahnuť tento bod z rokovania. 
p. primátor – zvolám stretnutie, na ktorom by sme to podrobnejšie prediskutovali a môžeme to spojiť aj 
s územným plánom. 
Hlasovanie za pozmeňujúci návrh p. Zimu 
Za: 11  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 0  hlasov 
 
 



 p. primátor navrhol vyhlásiť ďalšiu verejnú obchodnú súťaž č. 5 na predaj pozemkov na Krížave podľa 
priloženého materiálu.  
Hlasovanie za uznesenie č. 293/2024 
Za: 9  hlasov   Proti: 0  hlasov  Zdržal sa: 2  hlasov 
 
 
K bodu č. 8 Rôzne 
 
Tento bod neobsahoval žiaden materiál. 
 
 
K bodu č. 9 Diskusia 
 
p. primátor informoval o prebiehajúcich projektoch:  
 ihrisko na ul. Bernolákova – bola podpísaná zmluva o dielo, prebehlo VO a dôjde k realizácii projektu 
v priebehu mesiaca október. 
 projekt cezhraničnej spolupráce Interreg – hasičská štvorkolka pre DHZ – bola podpísaná zmluva 
o finančnom príspevku. 
 rekonštrukcia bytového domu Nám. Mariánske č. 39 – mali by sme dostať dotáciu na samotnú 
rekonštrukciu. 
 projektový zámer na výstavbu telocvične – v pondelok sa zúčastním rokovania rady partnerstva PSK 
a môžem potvrdiť, že bol projektový zámer vyhodnotený ako tretí v poradí. A prvé tri v poradí idú do 
financovania. Bude potrebné podať žiadosť o NFP a následne podpis zmluvy. 
 rekonštrukcia ul. J. Smreka, Družstevná, Hliník – bude sa o tom rozhodovať na rade partnerstva PSK. Ak 
sa nepodporí jeden veľký projekt v Jezersku, tak prejdú všetky ostatné projekty.  
 zberný dvor – je v administratívnej kontrole. 
 rekreačno-náučný chodník v doline 
 rekonštrukcia chodníka na cintoríne – rekonštrukcia asfaltovej plochy. 
 rekonštrukcia ul. Kláštorná, T. Vansovej a Zimná – projekt je podaný. V priebehu mesiaca október ich 
začnú vyhodnocovať. 
 vybudovanie rozhľadne  
 
žiadateľ o odkúpenie časti pozemku v Mníšku nad Popradom – prišlo mi vyjadrenie z komisie, že nesúhlasia 
s predajom. Časť pozemku potrebujem k rozšíreniu stavebného pozemku. Nevidím dôvod zamietnutia, 
pretože prístup k lesu máte zhora.  
p. primátor – jedná sa o pozemok, ktorý vedie k nášmu lesnému pozemku. Osobne si nemyslím, že 
pozemok, ktorý žiadateľ žiada je významný pre mesto.  
p. Antoni – p. konateľ LMP sa vyjadril, že ten pozemok potrebuje. 
p. Compeľ – navrhujem uskutočniť výjazd spolu s p. konateľom.  
 
občan mesta prišiel vyjadriť nesúhlas s parkovacou politikou v meste Podolínec. 
p. primátor – od spustenia systému parkovania sa ukazujú nejaké nedostatky, ktoré potrebujeme doriešiť. 
Bude predložený návrh, ktorým sa bude meniť VZN a v rámci toho budeme iniciovať, aby sa Vám nejakým 
spôsobom vyhovelo.  
 
p. Ferencko – obyvatelia ul. Tatranskej pýtali osadiť dopravné zrkadlo. 
p. primátor – je to v riešení. 
p. Ferencko – na všetkých sídliskách sú detské ihriská, nedalo by sa nejaké zabezpečiť aj na ul. Tatranskej? 
p. primátor – budem sa snažiť, aby aj na ul. Tatranskej bolo detské ihrisko. 
p. Antoni -  ak sa postaví detské ihrisko na ul. Bernolákovej, ihrisko v MsKS je už zbytočné, mohli by sme 
presunúť prvky. 



p. Ferencko – parkovanie na ul. Tatranskej sa bude riešiť? 
p. primátor – peniaze v rozpočte už na to nemáme. Bude sa to riešiť budúci rok. Projektová dokumentácia 
nie je ešte dokončená. 
 
p. primátor informoval, že spoločnosť TOMAK zakúpila zariadenie, ktoré aplikuje hnojivo priamo do pôdy za 
účelom odstránenia zápachu. 
 
 
K bodu č. 10 Záver 
MsZ končí o 18:35 hod.  

 
 

 
                                                                                      __________________________                                       

                      primátor mesta     

      

 

          ___________________________ 

             prednostka MsÚ             

 
 

Overovatelia zápisnice:                                       __________________________ 
 
 
                                                                                ___________________________ 
 
Zapisovateľ:      Lenka Compľová, 26.09.2024 


